

À RETOURNER TO RETURN TO :

JEAN PAUL EMAIL : EUROMAG.DISPLAY@WANADOO.FR

SITE WEB : WWW.EUROMAG-DISPLAY.COM

EUROMAG

15 RUE DE FLANDRE 77178 OISSERY FRANCE TVA / VAT N° : FR 57 418 898 201

La société Euromag, partenaire du salon, vous propose de louer des mannequins pendant la durée du salon. Les mannequins sont livrés avec ou sans tête, ivoire ou noir. En taille unique, 38 pour femme et 50 pour homme. Pour plus d'informations contacter Jean Paul : euromag.display@wanadoo.fr. Les mannequins présentés sont des exemples, beaucoup d'autres modèles sont disponibles.

Euromag, partner of the trade show, suggests you to rent mannequins during the show. The mannequins are delivered with or without head, ivory or black. Female size is 38, Male Size is 50. Please contact Jean Paul for any more information : euromag.display@wanadoo.fr. Mannequins shown below are examples, many other models are available.



Tous les mannequins sont au tarif de 120 € hors taxe, livraison comprise sur votre stand.
All mannequins rate is 120 € including delivery to your booth, excluding of VAT.

// DEMANDE DE DEVIS QUOTE REQUEST

Raison sociale Company name

Adresse Address

Ville City Code Postal Zip code

Pays Country Tel Phone Email

Responsable Person in charge

N° de Stand Booth Number..... Marque BrandHALL N°.....

N° TVA VAT number

BON DE COMMANDE A RETOURNER
à euromag.display@wanadoo.fr
AVANT LE 16 AOUT 2021

*ET SOUS RÉSERVE DE DISPONIBILITÉ

ORDER FORM TO SEND BACK
to euromag.display@wanadoo.fr
BEFORE AUGUST 16TH, 2021

*AND SUBJECT TO AVAILABILITY

Cachet et signature de l'exposant
Exhibitor's company stamp and signature